
Samfälligheten Trumpetsvampen 

 

Verksamhetsberättelse för räkenskapsåret 2019 - 2020 
 

 

Styrelsen har under året haft följande ledamöter: 

 

Ordförande:  Mattias Eriksson 

Kassör:  Alexander Artz 

Sekreterare:  Lars-Eric Sjöberg 

Ledamot.  Anders Segersköld och Patrik Nyström 

Suppleanter:  Susanne Gyllenpantzar, Malin Artz samt Andreas Olssen                                                                                             

                                                                      

Årsmötet hölls på Västerledskyrkan 2019-05-23 med 6 personer närvarande och de 

representerade 4 hushåll. 

 

Servicehuset har under året skötts av Anders Segersköld samt Patrik Nyström, detta har som 

tidigare fungerat utmärkt med påfyllning salt för avhärdning kontroll samt snabbt agerande 

vid uppkomna läckor.  

  

Snöröjning och sandning har under året skötts av vår entreprenör Karlsson & Berglind, enligt 

Styrelsen har även detta fungerat utmärkt. Tilläggas är att på grund av vår milda vinter, så har 

vi ej behövt utnyttja entreprenören så mycket. 

 

Sopning och sandupptagning utförs preliminärt vecka 16 alternativt 17, Entreprenör Upplands 

Bo-service 

 

Samfällighetens hemsida uppdateras kontinuerligt av Mattias. 

 

Under fler år som passerat, har grupper tillsats för att se över garage frågan. Inget resultat har 

framkommit från grupperna, så handlingsplan för eventuell rivning samt återuppbyggnad 

måste tas fram. Detta tas upp som punkt på årsmötet 2020. 

 

En handlingsplan för renoveringar och arbeten i området har upprättats av Styrelsen. 

Styrelsen menar att handlingsplanen är ett bra verktyg, men vi måste fortfarande vårda våra 

pengar och vara förnuftiga i våra investeringar. Under sommaren 2019 utfördes renovering av 

lekplatsen invid 26-28. Styrelsen föreslår att under 2020 avvakta med investeringar.  

 

Gemensamma ytor har som tidigare år städats vår och höst. Planerat datum för vårstädning 

2020 finns och blankett lämnat i fastighetsägarnas brevlåda.  

 

Under räkenskapsåret har det uppstått en del läckage i vattensystemet. Inom en snar framtid 

bör ändå systemet ses över totalt.   

 

Samtliga installationsarbeten utförda av IP- Only, är klara och besiktningsanmärkningar är 

åtgärdade. 

Styrelsen har även under detta räkenskapsår anlitat en Ackrediterad Revisor ( Camilla 

Walgeborg ) 

Samtliga installationsarbeten utförda av IP- Only, är klara och besiktningsanmärkningar är 

åtgärdade. 

Styrelsen har förutom årsmötet haft 5 stycken protokollförda möten 

 

Styrelsen tackar för det gångna verksamhetsåret. 


